
Er zijn een aantal leden die vanavond verhinderd zijn. 

Met name noem ik ze:  

Ben en Maria Berends,  
Merijn Vermeulen,  
Nienke de Ruiter,  
Johan Vermeulen,  
Fleur Zoon,  
Rudie Peer,  
Ton Bouwmeester,  
Wouter de Kinkelder,  
Angelique de Kinkelder,  
Lars de Kinkelder,  
Daisy Sio,  
Hanneke Jansen,  
Leanne Boshoven,  
Jeroen Vos, Vera Brugman,  
Tom en Charlaine Vos,  
Jeroen de Kinkelder,  
Marijke van Rhee,  
Lianne van Schaik,  
Ilse van Schaik,  
Bianca van Schaik,  
Marco van Schaik,  
Martine Dellemann,  
Marc Bok,  
Maud Kersten,  
Dave Delleman,  
Chris Klappers,  
Geert en Kitty Gieling,  
Simone Klappers, 
Luc Rijssemus, 
Bram van den Born, 
Suzan Klappers, 
Bram Beumer, 
Pauline Beumer, 
Patrick Driessen, 
Anne Kersten, 
Marijke Vos. 
  



                                                                                                                                Verslag: ALV 2023 

Verslag Algemene Ledenvergadering Schutterij Onderling Genoegen      

27 Februari 2023                             

 

1.Notities 
 
1.Opening en korte terugblik op het afgelopen jaar. 
 
Frans blikt terug op de leden die ons ontvallen zijn in het jaar 2022. 
Mevr. Reuling, Mevr. Ebbers-Degen, Dhr. Vos, Dhr. Janssen, Peter Hooijman, Ben Buevink en Richard 
van Ravenzwaay. 
De voorzitter opent de vergadering met de Christelijke groet. 
Frans Dieker meldt dat we afgelopen jaar met leden te maken hebben gehad die zich niet helemaal 
gedragen volgens de waarden en normen van de schutterij. Deze gelden ook juist in deze tijd van 
verharding en verruwing. Het is ook de taak van schutterij om hierop toe te zien. Bijv. zonder betalen 
binnen proberen te komen, of een greep in de munten pot, verzetten tegen personeel van de 
OGtent. Spreek elkaar erop aan wanneer het niet des Onderling Genoegen is. Spreek ook het bestuur 
eropaan. Wanneer het echt uit de pas loopt dan schromen we als bestuur ook niet om te handelen 
en mensen de toegang te ontzeggen 
 
2. Mededelingen  
 
Marijke Vos kan niet aanwezig zijn door corona. Eric Klappers noemt de namen van de leden die met 
kennisgeving niet op de vergadering konden zijn: Ben en Maria Berends, Merijn Vermeulen, Nienke 
de Ruiter, Johan Vermeulen, Fleur Zoon, Rudie Peer, Ton Bouwmeester, Wouter de Kinkelder, 
Angelique de Kinkelder, Lars de Kinkelder, Daisy Sio, Hanneke Jansen, Leanne Boshoven, Jeroen Vos, 
Vera Brugman, Tom en Charlaine Vos, Jeroen de Kinkelder, Marijke van Rhee, Lianne van Schaik, Ilse 
van Schaik, Bianca van Schaik, Marco van Schaik, Martine Dellemann, Marc Bok, Maud Kersten, Dave 
Dellemann, Chris Klappers, Geert en Kitty Gieling, Simone Klappers, Luuk Reijsemus, Bram van den 
Born, Suzan Klappers, Bram Beumer, Paulien Beumer, Patrick Driessen, Anne Kersten en Marijke Vos. 
 
3. Ingekomen stukken 
 
Er zijn geen stukken voor deze vergadering binnengekomen  
 
4. Notulen algemene ledenvergadering 14-4-2022 en 12-5-2022 – zie www.ogduiven.nl  
 
De notulen 14-4-2022 en 12-5-2022 worden goedgekeurd. 
 
5. Jaarverslag 2022 – zie www.ogduiven.nl  
 
Met hulp van Fleur Zoon maakt Marijke Vos het jaarverslag, waarvoor dank.                                                                            
Frans Dieker haalt het terug in herinnering met een overzicht van de foto’s van het afgelopen jaar. 
Een trage start van het jaar. Geen Nieuwjaarsfeest en GKVI. De Join-dag! was het eerste evenement. 
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In 2022 wederom wezen Rijnjutten als onderdeel van OG-doet.  Tijdens de ledenvergadering is 
Roeland Beumer verwelkomt in de het bestuur. Tijdens koningsdag hebben de Sabella’s de flessen 
bubbels gechambreerd. Uiteraard de kransen gelegd tijdens dodenherdenking door het koningspaar 
van OG samen met het Gilde St. Remigius. Er is ook een foto bijgevoegd van het maken van de 
kogels. Dit wordt gedaan door vrijwilligers zij zorgen dat wij met de kermis en het inschieten de 
geweren weer kunnen hanteren. Lars Zoon is tijdens het kringconcours in Groessen kringkoning bij 
de jeugd geworden. Een gezellige dag op het landjuweel in Giesbeek, waarbij een aantal oud-leden 
ook de vlag hebben gezwaaid en de koningin Pauline zich van haar beste kant liet zien tijdens het 
schieten. 
Koning der Koningschieten.  
Toon Verschore werd door de schutterij opgehaald. Helaas kon Kiny door gezondheidsredenen niet 
aanwezig zijn. Op deze dag hebben wij nieuwe groepsfoto’s gemaakt van onze schutterij. Daarna 
werd er geschoten om het nieuwe Koningschap door alle oud-koningen. Peter en Wil de Vries zijn het 
nieuwe Koning der Koningspaar geworden.  
De Roefeldag is weer gehouden waar schoolkinderen kennis kunnen maken met de schutterij.                        
Het redactieteam is op de achtergrond bezig met de Schuttersproat. Dit jaar komt er maar 1 editie uit 
in verband met het krantje voor het GKVI in maart. Het 50ste nummer in augustus wordt een hele 
speciale Schuttersproat heeft Geert Roelofs beloofd. 
Met inschieten van de geweren waar Ton Bouwmeester en Noa van Galen sub-koning en sub-
jeugdkoningin werden. Voor hen werd er een mooie alternatieve huldiging gegeven. 
Kermiszaterdag hebben we een serenade bij Liemerije gebracht. Bijzonder opvallend was dat de 
schutterij in zeer vol ornaat en heel erg compleet de weg op ging. Het was voor ons kippenvel hoe de 
schutterij het terrein over marcheerde. Dat werd vervolgd door het Jeugd-koningschieten. Aimy 
Rietbergen die het Jeugdkoninginschap heeft gewonnen.  
Op de achtergrond de kerksluiting. Die speelt ook nog om vorm aan te geven.  
De Eed van Trouw is op zondag gedaan in plaats van op maandag. Dit is de schutterij goed bevallen. 
Op maandag hadden we 4 leden die de strijd aangingen om Koning te worden. Johannes Goossen 
schoot de vogel los en is die dag Koning geworden. Op dinsdag bleek dat de achterban van Johannes 
uit een hoog boerengehalten te bestaan. Wij troffen hen aan in een wegversperring waardoor de 
lijnbus niet door kon rijden. Opmerkelijk was hoe Maybritt Bomers de weg vrij maakte en haar 
trekker parkeerde. 
Bij Thuvine mocht Marijke Vos een boeketje ontvangen. Ook daar hebben zij gezien hoeveel werk zij 
in de schutterij steekt. We hebben met de Koningin van Thuvine kermisdinsdagmiddag mogen 
vieren.  
De kindermiddag was dit jaar weer uitzonderlijk succes en is er ook weer in 2023. 
Dinsdagavond hadden wij een behoorlijke groep jubilarissen. Met heel veel medailles. De 
burgemeester die een woordje hield en aan Frans Dieker een lintje uitreikte. Frans dankt de 
vereniging voor deze ontzettende waardering met zijn onderscheiding. 
Met de bus naar het Federatief Concours. Roeland Beumer heeft dit mogelijk gemaakt en het was 
een zeer geslaagde dag. 
De dinsdagavond-schutters laten zich ook zien tijdens curling op de ijsbaan rond Kerst en Oud en 
Nieuw. 
Dat betekent dat we een geweldig 2022 hebben gehad. Georganiseerd door alle werkgroepen die dit 
mede mogelijk hebben gemaakt en alweer aan het voorbereiden zijn voor 2023. 
Frans dankt alle werkgroepen voor hun inzet. Het was een fantastisch schuttersjaar 2022. 
 
Bij het jaarverslag zijn geen vragen. Deze wordt met dankzegging aan Marijke Vos en Fleur Zoon door 
de vergadering goedgekeurd.  
  
 
 
 



6. Financieel verslag 2022  
 
Het financieel verslag van 2022 wordt aan de vergadering uitgereikt en gepresenteerd.  
De jaarrekening 2022 presenteert Wilco van Brandenburg aan de vergadering. Wilco licht de 
belangrijkste posten toe en de grootste verschillen ten opzichte van de begroting. Allereerst bedankt 
Wilco, Roeland Beumer voor boekhouding van het afgelopen jaar. Iedereen heeft de verlies- & 
winstrekening op papier gekregen. De contributie is min of meer gelijk gebleven. Een hele goede 
kermis achter de rug, zie entreegelden. Mogelijke door eerste keer naar corona en dat het laatste 
week van de vakantie was.  
Onttrekking reserves voor uniformen was niet nodig door de goede resultaten. 
Bij de kosten concoursen/GKVI zijn een aantal posten (landjuweel, koetsen) niet meegenomen en 
excuus van Wilco. Bij de overige activiteiten was de bus niet begroot.  
Bij vergaderkosten uitgegaan van de werkelijke vergaderkosten 2021, maar was corona jaar met 
weinig vergaderingen. De begroting had 2000,- moeten zijn, maar hier zitten ook de kosten van de 
extra ledenvergadering bij.  
Voor uniformen extra kosten voor de blouses van de Lee Enfields. De vergadering heeft daar geen 
vragen over. Wilco gaat verder met de presentatie van de balans. Deze is niet geprint. Het banksaldo 
worden toegelicht.  
 
Piet Veldman en Reinhold Kelderman vragen of de betaal- en spaarrekening bij de Rabo zijn 
omgewisseld. Wilco licht toe dat dit een geblokkeerde rekening is, waar ook de penningmeester niet 
alleen over kan beschikken. Tjeu Jansen vraagt of de balans niet geprint zou worden. Wilco licht toe 
dat dit niet zo is afgesproken.  
 
7. Verslag kascontrolecommissie/ decharge penningmeester   
 
De kascommissie bestaande uit Piet Veldkamp, Henk Verhaaf en Sander Brouwer. Piet licht namens 
kascommissie toe dat alles via nieuwe verenigingssoftware er netjes uit ziet en stelt voor decharge te 
verlenen. Frans bekrachtigt dit besluit. Henk Verhaaf wordt speciaal bedankt omdat hij de plek van 
Bennie Buevink, die overleden is, op zich heeft genomen. Het advies van de kascommissie is om de 
aanwezige gelden te verlagen. Wilco bekrachtigt dit.    
 
8. Begroting 2023  
 
De begroting wordt aan de vergadering uitgereikt en gepresenteerd  
Plan is om jaarlijks 3000,- te reserveren voor de uniformen. De kosten kant is inclusief 7% inflatie.  
De rubriek concoursen/GKVI omvat niet het GKVI georganiseerd in 2023.  
Dit jaar bestaat het LE korps 40 jaar en hiervoor heeft bestuur gemeend om een bedrag te verlenen 
voor een feest met ook de oud-leden. 
Onze kanonnen zijn hard aan vervanging toe. Kosten misschien wel 10.000, - en daarom wordt 
hiervoor alvast gereserveerd. De nieuwe uniformen voor 2 nieuwe sabella’s en 3 vendeliers. 
Het pr-budget wordt verhoogd om aandacht te vragen met extra advertenties voor de kermis in de 
bladen. Bart Kersten vraagt wat verschil is tussen 4400 en de reservering. Wilco van Brandenburg 
licht toe dat in de begroting staat en wat eraan zit te komen. 
De goedkeuring van de begroting wordt bekrachtigd met een applaus door de leden. 
 
9. Benoeming nieuw lid kascontrolecommissie 
 
Benoeming nieuw lid kascontrolecommissie i.v.m. het aftreden van Piet Veldman. 
Normaal staat er 1 nieuw lid te kiezen. Door het spijtige wegvallen van Bennie Buevink zijn het er dit 
jaar twee. 



Inge van den Berk en Johan Bodde stellen zich beschikbaar voor de kascontrole. De vergadering 
ontvangt dit met een applaus.  
 
 
10. Wijziging Huishoudelijk reglement (zie www.ogduiven.nl)  
 
Het HRR-voorstel vanuit het bestuur was te downloaden via de website. Hier staat ook een overzicht 
wat de wijzigingen zijn. Het HRR is afgestemd op de nieuwe statuten. Deze zijn inmiddels ook de 
notaris gepasseerd. 
De reglementen voor het koningsschieten zijn aangepast, alsook welke kosten wanneer een eerdere 
koning als vervanger optreedt. Het kostuum is aangepast naar ‘representatief’. Het jeugdkoning 
schieten is inmiddels een volwaardig traditie en opgenomen. Het vogelgooien is uit het HRR, maar 
kan er in de toekomst zo weer in. De stemprocedures zijn opgenomen. 
Bart Kersten vraagt bij reglement of bij jeugd ook niet beter zou zijn om een representatief kostuum 
ook hier te gebruiken. Het bestuur stelt voor om het zo te laten.  
Frans Dieker stelt voor om te stemmen via het stemkaartje. Het HRR wordt unaniem aangenomen en 
krijgt een applaus van de vergadering.  
 
 
11. Programma 2023  
 
Dit programma is ook met de nieuwjaarskaart verspreidt.  Op 11 maart Join-dag. Er is behoefte aan 
een trekker voor de werkgroep jeugd. De vergadering wordt opgeroepen om uit te kijken naar nieuwe 
mensen met goede ideeën om de jeugd te betrekken. Geert Roelofs vertelt later wat meer over het 
GKVI.  Na de kermis is er weer een OGtober-feest gepland. Roeland Beumer vertelt er meer over 
namens de nieuwe WG Festiviteiten. Met de Kermis 3 bands: Cabrio, Millennium, Perfect showband 
en Jersey. Het OGtober-feest is met de Retteketet.  
 
Dinie Willemsen mist het Marketentsterstreffen op de kaart. Deze is op 5 november in Nieuw-Wehl. 
 
Er sudderen nog wel ideeën voor o.a. de geüniformeerde leden, bijv. het OGtober Feest in Sittard. De 
leden worden er dan van in kennis gesteld en krijgen de mogelijkheid om mee te gaan. 
 
12. Mededelingen Gelders Kampioenschap Vendelen Indoor 
 
Het woord is aan Geert Roelofs, de voorzitter van het GKVI 2023 in Triominos in Duiven. ’t Gilde en 
OG gaan dit evenement samen organiseren. Het GKVI heeft 3 jaar vanwege corona niet plaats 
kunnen vinden. Geert laat een promotiefilm zien en bedankt Anton Kersten voor het maken.  
36 Verenigingen hebben zich opgegeven met 400 vendeliers. PR zorgt ervoor dat het overal bekend 
wordt gemaakt o.a. door bedrukte banners bij de invalswegen van Duiven, Loo en Groessen op te 
hangen. Komend weekend volgt er een programmaboekje inclusief aandacht voor het feest op 
zaterdagavond. Muziekband Jersey en Jeremy de zingende barman gaan er een feest van maken.  
81 Vrijwilligers hebben zich opgegeven. A.s. donderdagavond is er een instructie avond bij ‘t Gilde. 
Opgeven kan nog bij Reinhold Kelderman. Tijdens het verbindingsfeest kost ‘n biertje €2,50 en de 
toegang is gratis. Het is niet alleen voor leden, maar een introducé mag worden meegenomen en 
wees vooral ook welkom op de zondag zelf. ’t Gilde en LHD hebben voor de opening samen een 
muziekstuk ingestudeerd. In de Endesprong is naast de bar ook een Doedorp met veel aandacht voor 
de jeugd. Spannend wie Gelderskampioen wordt. Tot over 4 weken! 
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Ingelast punt.  
 
Eric Klappers laat een overzicht zien van wat er gebeurd is in 2022 met de informatie die opgehaald is 
tijdens de brainstorm op de ledenvergadering op 12 mei 2022 aansluitend op de extra ALV. 
 
Herma vond het sneu dat er geen tijd was voor drankje bij Liemerije. Frans geeft aan dat er naar het 
programma wordt gekeken en de tijd voor de DJ. 
 
Jens Berends vindt tijdens de kermis aan de voorkant bij Thuvine beter en mooier om daar een 
serenade te brengen dan aan de achterkant. Theo Bodde vond het ook mooier. Niet zo verdeeld als 
tussen de bebouwing. De actie wordt meegenomen in de planning voor kermis 2023.  Frans Dieker 
bedankt Eric voor de input. 
 
 
13. Rondvraag  
 
Voor de rondvraag kunnen vragen ook van tevoren worden ingeleverd bij het secretariaat. 
Frans Dieker doet een oproep voor OG-doet op 11 maart. Een aantal jaren geleden heeft OG ook een 
aantal keren meegedaan, zoals het Rijnjutten en het scoutinggebouw geschilderd. Het plan is de 
Scouting te helpen met het schilderen van de boeiboorden. Zij ontvangen de schutterij en jeugd ook 
regelmatig voor activiteiten op hun terrein. Zij kunnen 15 kandidaten gebruiken.   
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
 
14. Bestuursverkiezing  
 
Reglementair zijn er twee posities vacant omdat anders te veel bestuursleden tegelijk aftredend 
kunnen zijn. Aftredend en herkiesbaar: Frans Dieker en Roeland Beumer (aangepast rooster).   
 
Frans Dieker vraagt de vergadering bij acclamatie te her verkiezen. De vergadering gaat hierin mee. 
 
Over de herverkiezing van Frans Dieker als voorzitter, licht Frans zelf toe dat zijn zakelijke 
inspanningen toch ook veel tijd vragen en is niet zeker of hij de energie heeft voor nog eens 3 jaar. 
Misschien voor 1 jaar of 2 jaar maar geen 3 jaar. Hij wil graag op zoek gaan naar een nieuwe 
voorzitter. Met deze toevoeging herkiest de vergadering Frans als voorzitter. 
 
Wilco van Brandenburg geeft aan dat hij nog 1 jaar verder wil. Het past niet naast de politieke taken 
welke hij op zich heeft genomen. Het bestuur kijkt uit naar nieuwe mensen en aanvullingen van het 
bestuur. 
 
Reinhold Kelderman geeft aan dat het risico is wanneer 2 personen van het DB tegelijktijdig aftreden. 
Frans Dieker gaat kijken of er een goede invulling aan te geven is. Hij snapt de zorg. 
 
Frans beëindigt de vergadering met dank voor ieders instemming en inspanningen. We hebben 
gezien dat we mooie dingen hebben gedaan en plannen hebben naast ook de uitdagingen die er nog 
zijn.  Ieder wordt bedankt voor zijn/haar aanwezigheid.  
 
15. Sluiting  

Frans Dieker sluit de vergadering om 21.25 uur met een Christelijke Groet.  


